
 
 

 Број протокола:    245/2019 

Датум:         23.12.2019. 

    

 

 

ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 

 са 7. редовне сједнице Синдикалног одбора 

 СО „ЕЛЕКТРОПРЕНОС“ Бањалука 

 
 

Седма редовна сједница Синдикалног одбора одржана у Бањалуци, 13.12.2019. године 

(петак) са почетком у 10.30 часова. Присутни су сљедећи чланови СО: 

 

Војислав Тодоровић Младен Никић 

Дарио Јазић  Александар Ћорић 

Ненад Новаковић Славко Симанић 

Сања Вучић Александар Гачевић 

Жељко Дебељак Небојша Поповић 

 

Сједници нису присуствовали Иван Тодоровић, Здравко Елаковић и Синиша Бердовић. Сања 

Вучић накнадно се придружила састанку. 

Констатовано је да има довољан број присутних чланова за одржавање сједнице. 

Сједници је још присуствовао Марко Бабић, записничар.  

На 7. редовној сједници Синдикалног одбора је једногласно, усвојен сљедећи дневни ред: 

 

 

ДНЕВНИ РЕД : 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са претходне, 6. редовне сједнице СО. 

2. Разматрање и усвајање Записника са 13. и 14. Електронске сједнице СО. 

3. Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на 6.редовној 

сједници. 

4. Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на  

13. и 14. Електронској сједници СО. 

5. Верификовање оперативног плана рада Синдикалних подружница и усвајање 

оперативног плана рада СО за 2020. годину. 

6. Верификовање финансијског плана пословања Синдикалних подружница и усвајање 

финансијског плана пословања СО за 2020. годину. 

7. Разматрање и усвајање финансијског плана пословања Фонда солидарности за 2020. 

годину. 

8. Разматрање информација везаних за рад Синдикалне организације, подружница и 

радних тијела (Фонд солидарности, Каса узајмне помоћи, Комисија за позајмице) 

након Одлуке Управе Компаније о обустављању обрачуна и исплате чланарина и 

других издвајања према синдикалним организацијама (бр. У-37-1/2019, од 

25.05.2019.) 

9. Разматрање и доношење одлуке везане за чланове који не плаћају чланарину и остале 

обевезе према тијелима синдикалне организације ( Каса узајмне помоћи, позајмица). 



10. Разматрање иницијативе везане за формирање Савеза самосталних синдиката у 

Електропреносу, ратификација одлуке СУРЕРС-а и даљи правци дјеловања 

Синдикалне организације. 

11. Разматрање и доношење одлуке везане за накнаду трошкова превоза на посао и са 

посла након одлуке Управе Компаније број:УО-71-3/2019 од 03.10.2019. године и 

упутсвта број: У-77-3/2019 од  16.10.2019. године. 

12. Разматрање и доношење одлуке везане за кориштење плаћеног одсуства ради 

задовољења вјерских, односно традиционалних или других потреба. 

13. Информације везане за  10. РСИ у Бугарској 2020. године. 

14. Разматрање и доношење одлуке везане за организацију и прославу Нове године. 

15. Разматрање и доношење одлуке везане за расподјелу трошкова за књиговодствене 

услуге (завршни рачун) и Актива добровољних давалаца крви. 

16. Молбе Фонд солидарности: 

• Савић Младенка, 

• Чучак Јелена, 

• Гутић Спасо, 

• Малешевић Јелена, 

• Цигановић Раде, 

• Цвијановић Филип 

 

 

17. Разно 

• Неутрошена средства предвиђена за бруто плате и накнаде запослених радника 

по  Одлуци ДЕРК-а о тарифи за услуге преноса за 2019. годину. 

• Измјене одредби Правилника о раду Компаније, Правилника о платама 

Компаније без консултације Синдиката 

 

 

 

 

Ад 1. 

Разматрање и усвајање Записника са претходне, 6. редовне сједнице СО. 

 

Записника са претходне, 6. редовне сједнице Синдикалног одбора је усвојен једногласно. 
 

Ад 2. 

Разматрање и усвајање Записника са 13. и 14. Електронске сједнице СО. 

 

Записник са 13. и 14. Електронске сједнице Синдикалног одбора  је усвојен једногласно. 

 

Ад 3. 

Војислав Тодоровић је укратко присутнима представио Извјештај са претходне, 6. 

редовне сједнице СО.  

 

Због неиспуњавања Одлуке о реорганизацији Синдикалне организације, Извјештај о 

реализацији донесених одлука са претходне сједнице се усваја, с тим да се наведена одлука 

реализује  до сљедећег састанка СО. На основу одлуке  потребно је донијети нови Правилник 

о организацији и раду Синдикалне организације. Као једно од навјажнијих питања, 

Правлиник би требао дефинисати начин избора чланова који ће представљати Синдикалну 

организацију у будућем Савезу самосталних синдиката Електропреноса БиХ. 

 

 



Ад 4.  

 

Разматрање и усвајање Извјештаја о реализацији донесених одлука на 13. и 14. 

Електронској сједници СО. 

 

Извјештаји су усвојени једногласно. 

Ад 5. 

 

Верификовање оперативног плана рада Синдикалних подружница и усвајање 

оперативног плана рада СО за 2020. годину. 

 

Оперативни план, између осталог, највише се односи на сљедећа питања: питање обуставе 

обрачуна чланарина за рад Синдикалне организације, питање Избора, питање плата, износа 

накнаде за топли оброк, исплата неутрошених средстава за плате радника, питање 

удруживања у Савез самосталних синдиката Електропреноса БиХ, и проблем пензионисања 

људи са бенефицијама.  

 

Оперативни план рада СО и планови Синдикалних подружница за 2020. годину су усвојени 

једногласно. 

 

 

Ад 6. 

Верификовање финансијског плана пословања Синдикалних подружница и усвајање 

финансијског плана пословања СО за 2020. годину. 

 

Ненад Новаковић предлаже да плаћање трошкова одласка на РСИ треба бити усаглашено у 

свим Синдикалним подружницама. Жељко Дебељак је подсјетио на иницијалну идеју 

плаћања 1/3 трошкова самофинансирањем, без обзира што се износ може разликовати по 

СП, највише због трошкова превоза. Једногласно је усаглашено да би ставке трошкова 

смјештаја и опреме требале бити исте за све чланове свих Синдикалних подружница. Ово ће 

бити уврштено у нову одлуку Синдикалног одбора о нивоу самофинансирања, кад се буде 

одлучивало о учешћу на РСИ. 

Овај закључак ће се односити на све Синдикалне подружнице. 

Финансијски план пословања СО и СП за 2020.г. је усвојен једногласно. 

 

 

Ад 7. 

 

Разматрање и усвајање финансијског плана пословања Фонда солидарности за 2020. 

годину. 

 

 

Предсједник СО Војислав Тодоровић је предложио да Актив добровољних даваоца крви 

треба додати као посебан конто. Овај приједлог једногласно је усвојен. Горан Грба, 

предсједник Актива ДДК треба објединити План активности за 2020. и заједно са 

Извјештајем за 2019. годину, доставити га Синдикалном одбору. Усвајање Плана и 

Извјештаја Актива ДДК разматраће  се на сљедећој сједници СО. 

 

 

 

Финансијски плана пословања Фонда солидарности за 2020. годину је усвојен једногласно. 

 

 



Ад 8. и 9. обједињено 

Разматрање информација везаних за рад Синдикалне организације, подружница и 

радних тијела након Одлуке Управе Компаније о обустављању обрачуна и исплате 

чланарина и других издвајања према синдикалним организацијама. Разматрање и 

доношење одлуке везане за чланове који не плаћају чланарину и остале обевезе према 

тијелима синдикалне организације. 

 

 

На основу новонасталих проблема неизмиривања обавеза синдикалне чланарине, чланарине 

према Фонду солидарности, обавеза према Каси узајамни помоћи, од стране појединих 

чланова Синдиката, Синдикални одбор доноси Одлуку о ишчлањењу чланова синдиката који 

не измирују своје обавезе.  

 

О Д Л У К А 

о ишчлањењу чланова синдиката 

који не измирују своје обавезе 

 

Члан 1. 

 

Чланови синдиката који нису уплатили најмање једно од сљедећих потраживања: 

 

▪ обједињену чланарину која обухвата чланрину у Синдикалној организацији 

Електропренос Бањалука, чланарину у Синдикату удружених радника енергетике 

Републике Српске и чланарину у Фонду солидарности синдикалне организације 

Електропренос Бањалука. 

▪ обједињену рату кредита и улога у Каси узајамне помоћи Синдикалне организације    

Електропренос Бањалука, 

▪ рату позајмице у Комисији за позајмице Синдикалне организације Електропренос  

Бањалука 

 

за више од 2 мјесеца, ишчлањују се на начин да ће дио њиховог улога у Каси узајамне 

помоћи бити искориштен за измиривање наведених потраживања. Преостали износ улога у 

Каси узајамне помоћи исплатиће се искљученом члану синдиката у року од 30 дана од 

његовог ишчлањења. 

 

Члан 2. 

 

 

Чланови синдиката који нису уплатили најмање једно од потраживања наведених у члану 1. 

ове Одлуке, а чији је улог у Каси узајамне помоћи мањи од потраживања Синдикалне 

организације, имају обавезу да измире разлику између потрaживања и улога у Касу узајмне 

помоћи у року од 15 дана од дана достављања писменог обавјештења о приспјелим 

дуговањима према синдикалној организацији по свим ставкама ( чланарина, Каса узјамне 

помоћи и Комисија за позајмице). Након истека наведеног рока, Синдикална организација 

Електропренос Бања Лука искључује чланове који нису измирили наведена потраживања у 

датом року, те предузима законске мјере за наплату свих потраживања.  

 

Ова одлука ступа на снагу осмог дана од дана објављивања на Огласној табли у сједишту ОП 

Бања Лука, Електропреноса БиХ. 

 

 

Ова Одлука је усвојена једногласно. 

 

 



Ад 10.  

Разматрање иницијативе везане за формирање Савеза самосталних синдиката у 

Електропреносу, ратификација одлуке СУРЕРС-а и даљи правци дјеловања 

Синдикалне организације. 

 

 

Предсједник СО упознао је присутне за активностима које су предузете при формирању 

Савеза самосталних синдиката Електропреноса БиХ. Предјседник СО представио је 

принципе доношења одлука у Савезу, те навео будуће органе Савеза, скупштину Савеза и 

Управни одбор. Посебно је истакнуто да је планирано да Савез у наредним тарифним 

поступцима има статус „умјешача“ којим ће имати могућност за преговарање о висини 

трошкова радне снаге за вријеме одлучивања о висини тарифе од стране ДЕРК-а БиХ. 

 

Потребно је правилником дефинисати начин учешћа у Савезу самосталних синдиката 

Електропреноса БиХ. Рок за доношење новог правилника је 01.06.2020. године. 

Правилником треба дефинисати финансијски план учешћа у Савезу самосталних синдиката.  

 

Предсједник СО Војислав Тодоровић треба навести разлоге за будућу реорганизацију 

Синдикалне Организације која подразумијева измјену Правилника о организацији и раду 

синдиклане организације и доставити Синдикалним Подружницама на верификацију. 

 

Приједлог и ратификација одлуке СУРЕРС-а су једногласно усвојени. 

 

 

Ад 11. Ад 12. обједињено 

 

 

Разматрање и доношење одлуке везане за накнаду трошкова превоза на посао и са 

посла након одлуке Управе Компаније број: УО-71-3/2019 од 03.10.2019. године и 

упутства број: У-77-3/2019 од  16.10.2019. године. 

Разматрање и доношење одлуке везане за кориштење плаћеног одсуства ради 

задовољења вјерских, односно традиционалних или других потреба. 

 

Изнесен је приједлог да се Синдикални одбор обрати дописом Управном Одбору Компаније 

са упозорењем којим се наводе правни акти који су прекршени Одлуком Компаније. Текст 

дописа усагласиће Војислав Тодоровић и Младен Никић са независним адвокатом који ће 

бити ангажован. Допис ће обухватити и одлуку Компаније о обустави обрачуна накнада за 

Синдикат на платним листама чланова синдиката. Допис ће бити упућен само уколико 

ангажовани адвокат достави позитивно мишљење у вези потраживања права Синдикалне 

организације. 

 

Приједлог је једногласно усвојен. 

 

Ад 13. 

Информације везане за  10. РСИ у Бугарској 2020. године. 

 

Војислав Тодоровић и Ненад Новаковић упознали су присутне са цијенама смјештаја и 

могућим мјестима одржавања РСИ 2020. године у Бугарској. 

Синдикални одбор једногласно је донио одлуку да жељено мјесто одржавања буде Банско. 

Став Синдикалног одбора је да коначну одлуку о мјесту и термину одржавања РСИ доноси 

домаћин. 

 

 

 



Ад 14. 

Разматрање и доношење одлуке везане за организацију и прославу Нове године. 

 

Принцип прославе Нове Године по СП од претходних година остаје на снази. Фактуре је 

потребно доставити Синдикалном одбору као јединствене, није дозвољено достављање више 

рачуна по СП. Поред прославе у угоститељским објектима, остављена је могућност 

сервирања и послуживања хране и пића изван објекта у којем се иста припрема, тзв. 

„кетеринг“. 

 

Тачка је усвојена једногласно. 

 

 

 

Ад 15. 

 

Разматрање и доношење одлуке везане за расподјелу трошкова за књиговодствене 

услуге (завршни рачун) и Актива добровољних давалаца крви. 

 

 

Донесена је једногласна одлука по којој се врши расподјела новчаних средстава на начин: 

- СП Вишеград 104,11 КМ 

- СП Требиње 191,48 КМ 

 

Ова средства потребно је уплатити на рачун СП Бањалука. 

 

Трошкови Актива ДДК су плаћени са рачуна СП Бања Лука па је потребно новчана средства 

у износу од 2.235,24 КM буду рефундирана са рачуна Фонда солидарности на рачун СП 

Бања Лука.  

 

Приједлог је једногласно усвојен. 

 

Ад 16. 

Молбе Фонд солидарности: 

 

• по захтјеву Савић Младенкe се додјељује једнократна финансијска помоћ у висини  

пола цијене рада (190,00 КМ).   

 

• по захтјеву Чучак Јелена се додјељује једнократна финансијска помоћ у висини  једне 

цијене рада (380,00 КМ). 

 

Славко Симанић и Александар Ћорић били су суздржани. Остали чланови су гласали 

за  поднесенe молбe. 

 

• по захтјеву Гутић Спасе се не удовољава поднесеном захтјеву али се додјељује 

једнократно новчана помоћ у износу од 100,00 КМ.  Тачка је усвојена једногласно. 

 

• по захтјеву Малешевић Јелене се додјељује једнократна финансијска помоћ у висини  

од 3 цијене рада (1.140,00 КМ). Молби је удовољено једногласно. 

 

• по захтјеву Цигановић Раде се додјељује једнократна финансијска помоћ у висини  2 

цијене рада (760,00 КМ). Молби је удовољено једногласно. 

 

• по захтјеву Цвијановић Филипа се додјељује једнократна финансијска помоћ у 

висини  3 цијене рада (1.140,00 КМ). Молби је удовољено једногласно. 



AJl17.

Pa3HO
• Heyrpomeua Cpe,LI.CTBa npennahena aa 6pYTO nnare U HaKHa,LI.e 3anOCJIeHUX

pa,LI.HUKa no Q,LI..JIYU.U):(EPK-a 0 TapucI>u sa YCJIyI'e npenoca aa 2019. I'O,LI.uHY.
• H3MjeHe 0,LI.pe,LI.6uTIpaBUJIHUKa 0 pa.LJ.YKosmaaaje, TIpaBUJIHUKa 0 nna'rasra

Kosmannje 6e3 KOHcYJITalJ,uje CUH,LI.UKaTa

Ycnojen je npajeztnor zta ce ynyrn 3aje,nHH~KH normc acnpezt Koopnaaanaje CHH,nHKaTa

Enexrponpenoc EHX, O,nHOCHOCHH,nHKaJIHe opraaasanaje rrpesra Ynpaaaoa ozifiopy KOMnaHHje

sa HCnJIaTY npeOCTaJIHX cpeztcraa y fiynery sa panny cnary npezmaheaax sa 2018. ronnny. OCHOB

saxrjeaa je ~HIbeHH:u;a na je 6poj 3anOCJIeHHX 6HO MaIbH ozt nJIaHHpaHOr 6poja 3anOCJIeHHX sa

2018. r. Ha OCHOBYxeraje oztofipena raparpa ozt crpane .ll:EPK-a.

Ilpaje ynyhasan,a saxrjeaa 06aBHTH KOHCYJITa:u;Hjeea BjeIIITaKOMeKOHOMCKeCTpYKe.

M3MjeHe o,npe,n6H IIpaBHJIHHKa 0 party KOMIIaHHje, IIpaBHJIHHKa 0 IIJIaTaMa KOMIIaHHje rpefia

06YXBaTHTH Kp03 ,nOIIHCKOjHhe 6HTH ynyhea IIO nHTaIbHMa H3 'ranaxa 11. H 12.

CaCTaHaK CO Enexrponpeaoc EJI, KOjHje oztpacaa 13.12.2019. roztane, y EaIbaJIY:U;H,3aKJb~eH je

y 14.30 ~aCOBa.

Ilpeztcj e,nHHK

CHH,nHKaJIHOro,n6opa

Zo/U~ ~44-
BojHCJIaB TO,n0POBH

lIocTaBJbeHo:

1. lJ.rraHoBHMa CHlI)l.HKMHOr H Ha,1J.30pHOrO,1J.6opa

2. Ornacna rafina

3. ala


